
Goedenavond commissieleden en Wethouder,

Sinds onze laatste bijeenkomst zijn er bijna 2 maanden verstreken en als enige extra informatie is 
toegevoegd een adviesrapport dat de verhuizing van Watersportvereniging Bestevaer in kaart 
brengt. Dit rapport is gemaakt in opdracht van de gemeente en werkt de tweede optie uit die 
Bestevaer heeft voorgesteld.

Op al mijn vragen en argumenten die ik 2 maanden geleden met u heb gedeeld zijn geen 
antwoorden gekomen.

Er zijn dus nog steeds geen geldige redenen waarom Bestevaer als kleine Medemblikse vereniging 
een opslagterrein van 2000 m2 op een prachtige recreatielocatie mag afsluiten met hekken. De 
conclusie dat binnen de bestaande mogelijkheden en aanwezige faciliteiten voldoende 
mogelijkheden zijn om oplossingen voor Bestevaer te vinden staat nog steeds als een huis.

Waar u als commissieleden een oordeel over moet vormen is niet of optie 1 of optie 2 de beste is. 
Nee, u moet beoordelen of de voorgenomen verhuizing in het belang is van bezoekers van de 
Vooroever en voor de bewoners van Medemblik. U beslist of er een prominent stuk recreatiegebied 
zal worden afgesloten terwijl dat niet noodzakelijk is en er betere oplossingen te bedenken zijn.

Ik dank u wel voor uw aandacht.

S. Davids




